
 

 

 

 

Zápis č. 3/2022  

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Banín konaného dne 12.12. 2022 

 
zahájení :  17.00 hod                                                   ukončení : 19.30 hod     

 

ověřovatelé zápisu :  Mgr. Lukeš Patrik, Schusterová Eva 

 

přítomni :  Šmerda L., Samek J., Schusterová E., Palla R., Konečný M., Lukeš P., Haklová J 

 

Hosté:  Haklová I.  a  Sauer M. 

 

Program :  

1. Zahájení 

2. Rozpočet obce Banín na rok 2023 

3. Rozpočet mateřské školy Banín na rok 2023 

4. Stočné na r. 2023 

5. Poplatek za komunální odpad na r. 2023 

6. Rozpočtové opatření č. 6 

7. Organizační záležitosti 

8. Diskuse, závěr 

 

 1.  Zahájení       

- zápis z minulého zasedání byl vyvěšen na úředních deskách, k dispozici na obecním úřadu. 

 -Zápis je ověřen. Nebyly podány námitky. 

- Program zasedání byl schválen tak, jak byl vyvěšen. 

Pro: 7                                             Proti : 0                                       Zdržel se: 0 

 

  2. Rozpočet obce Banín na rok. 2023 : 

návrh rozpočtu obce Banín na rok 2023 byl vyvěšen na úřední desce i v elektronické podobě 

od 16.11.2022 do 12.12.2022. Nebyly podány žádné námitky nebo doplňující požadavky.  

Před schválením rozpočtu obce, byla vedena debata, kterou otevřela p. Haklová s panem 

Lukešem, proběhlo vysvětlení položek MŠ, ČOV a údržba zeleně. K položce údržba zeleně 

starosta vysvětlil, že by měla proběhnout ještě třetí etapa budování parku, před kostelem, kde 

je plánováno částečně bezúdržbové (luční kvítí) a částečně údržbové osetí travních ploch, a 

přidání dalších prvků. K realizaci zatím není uzavřena smlouva. V případě nerealizace tedy 

bude přijato rozpočtové opatření a výdajová položka v rozpočtu bude přiměřeně snížena.  

 

Zastupitelstvo schvaluje rozpočet obce na rok 2023: 

 

Příjmy                     ve výši                              7 553 200Kč 

Výdaje                     ve výši                              7 240 000Kč  

Splátka úvěru, půjčky                                         850 000Kč   

   

Rozpočet bude schodkový, schodek bude hrazen z prostředků na běžném účtu 

Pro: 7                                             Proti : 0                                       Zdržel se: 0 

 

Usenesení č. 1 : 

Zastupitelstvo schvaluje rozpočet obce na rok 2023 



 

 

 

 

3. Rozpočet  Mateřské školy Banín na rok 2023 

Zastupitelstvo projednalo návrh rozpočtu Mateřské školy Banín na rok 2023 : 

Rozpočet Mateřské školy Banín na rok 2023 se schvaluje tak, jak byl předložen a vyvěšen na 

webových stránkách obce. 

 

Příjmy ve výši  2 250 000Kč  

Výdaje ve výši 2 250 000Kč. 

Pro : 7                                             Proti :                                          Zdržel se : 0 

 

Usnesení č. 2 : 

Zastupitelstvo schvaluje rozpočet Mateřské školy Banín, okres Svitavy na rok 2023 

 

 

4. Stočné na rok 2023 

Vzhledem k aktuální inflaci muselo dojít k nárustu výše stočného. 

Poplatek za stočné na rok  2023 bude  57,-Kč/m3 

Pro : 7                                               Proti: 0                                     Zdržel se : 0 

 

Usnesení č. 3: 

Zastupitelstvo schvaluje poplatek za stočné na rok 2023 na částku 57,-Kč/m3 

 

5. Poplatek za komunální odpad na rok 2023 

Liko, a.s. Svitavy stanovilo výši poplatku na rok 2023 za svoz a odstranění komunálního 

odpadu ve výši 960,- Kč. na občana za rok. 

Zastupitelé se rozhodli, a schválili, že poplatek za komunální odpad ponecháme na úrovni 

roku 2022, který činí 650,- Kč. na občana za rok. Vzniklý rozdíl doplatí opět obecní úřad 

.  

Pro : 7                                             Proti :  0                                        Zdržel se : 0 

 

Usnesení č. 4 : 

Zastupitelstvo schvaluje poplatek za komunální odpad na rok 2023 na částku 650,-Kč. 

na občana za rok. 

 

6.Rozpočtové opatření č. 6 : 

- Rozpočtové opatření se schvaluje tak, jak bylo předloženo 

Pro : 7                                               Proti: 0                                     Zdržel se : 0 

 

Usnesení č. 5 : 

Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

7. Organizační záležitosti 

 

Pan Bednář žádá o odkoupení pozemků parcelní číslo 1138/51 a 1138/52 a odprodej pozemků 

parcelní číslo 71/4 a 1436 

Vše v katastrálním území Banín. 

Bude vyvěšen záměr prodeje 

 

Pan Pospíšil žádá o odkoupení pozemku parcelní číslo 53/2 a část pozemku 1138/6, vše 

v katastrálním území Banín. 

Proběhne jednání s upřesněním a vytyčením pozemků. Skutečnost na katastrální mapě 

neodpovídá realitě. 

 

 

Zastupitelstvo schvaluje smlouvu o výpůjčce  části pozemků parcelní číslo 1276/1 a části 

pozemku 1416 na dobu neurčitou. 

Vše v katastrálním území obce Banína. 

Pro : 7                                               Proti: 0                                     Zdržel se : 0 

 

 

Usnesení č. 6 : 

Zastupitelstvo schvaluje smlouvu o výpůjčce. 

 

Zastupitelstvo schvaluje smlouvu o výpůjčce  pozemku parcelní číslo 309/2 a části pozemku 

1138/5 na dobu neurčitou. 

Vše v katastrálním území obce Banína. 

Pro : 7                                               Proti: 0                                     Zdržel se : 0 

 

Usnesení č. 7  : 

Zastupitelstvo schvaluje smlouvu o výpůjčce 

 

 

 

Zastupitelé navrhli navýšení odměn: 

Byl podán návrh na navýšení odměn od 1.1.2023 pro starostu obce o 800,- Kč  měsíčně a 

předsedkyni kulturního výboru o 500,- Kč měsíčně na pokrytí výdajů za telekomunikační 

poplatky. 

Pro : 7                                               Proti: 0                                     Zdržel se : 0 

 

Usnesení č. 8 : 

Zastupitelstvo schvaluje navýšení odměn pro starostu obce a předsedkyni kulturního 

výboru od 1.1.2023. 

 

 

 

Starosta dále informoval o Žádostech o finanční příspěvky: 

Charita Polička, Charita Svitavy a Salvia Svitavy – o podpoře těchto služeb je v rozpočtu na  

rok  2023 počítáno. 

 

 



 

 

Starosta informoval zastupitele o zaslání žádosti o dotaci v programu obnovy venkova. 

Konkrétně se žádost týkala dotace na opravy fasády kulturního domu Rychta. 

 

 

 

8. Diskuse, závěr 

 

Dne 8.12.2022 proběhlo jednání s p. Federlovou ohledně provozu prodejny potravin v obci 

Banín. Tržby rapidně klesají. Došlo k poklesu zákazníků. Je potřeba řešit problém s občany 

Banína a zjistit konkrétní potřeby a požadavky. Došlo k personální změně prodavačky a je 

dojednána změna pečiva. Nově bude dodávat pečivo pekárna Bystré. 

 

Zastupitelé projednali pořádání obecního plesu ve spolupráci s Mysliveckým spolkem  

Banín-Lavičné, který se bude konat 11.2.2023 

 

 

 

 

 

 

Starosta:                                                                            místostarosta: 

 

 

 

ověřovatelé : 


